
Rozhovor se stavitelem 

Ahoj pane staviteli, dovolili jsme si tě trochu vyzpovídat, přeci jen je to tvá stavitelská premiéra na 
oblastí úrovni.  

Jaký typ terénu závodníky v neděli čeká? 
Ahoj, závodníky čeká typický terén hradeckých lesů. Prostor by se dal rozdělit na tři části, jižní, 
porostově velice různorodou oblast kolem rybníku Cesta myslivců, severní, které dominuje místy 
extrémně hustá síť vodotečí, a oblast mezi nimi, která se vyznačuje čistým, leteckým lesem.  

Jaké budou tratě? Nebude to příliš letecké? 
Nebude. Tratě nabídnou části, kde se nedá příliš rychle běžet, a to hlavně díky snížené průběžnosti a 
také místy díky překvapivě těžké podložce. Ale jsou tam samozřejmě i části, kde se dá běžet velice 
rychle. 

Kam jsi umístil kontroly? 
Kontroly jsem umístil hlavně do vodotečí a pak také do porostově zajímavých oblastí. Ale i nějaká ta 
prohlubeň či kupka se občas najde. 

Dostanou se i veteráni do zajímavých částí lesa? 
Určitě! V té nejzajímavější části se ukážou všechny kategorie, aby si všichni vychutnali tuto 
jedinečnou část terénu. 

Máš nějakou zajímavou příhodu ze stavby tratí? 
Ze stavby snad ani ne, ale při lístečkování jsem si dvakrát za sebou zapomněl buzolu, takže došlo k 
zajímavým směrovým úletům. Takže buzolu určitě nezapomenout! 

Díky za rozhovor! 


